

BULETIN ICAN

UiTM NEGERI SEMBILAN
NOVEMBER 2023

**PROGRAM "UNITE FOR HUMANITY" MENGGALAKKAN
SEMANGAT GENERASI MUDA MENJADI AHLI
SUKARELAWAN**

*Siti Aishah Mohd Shafie, Noorezatty Mohd Yusop, Nuralina Azlan,
Nor Akmal Md Noh.*

**KESINAMBUNGAN KERJASAMA ERAT ANTARA UiTM
CAWANGAN NEGERI SEMBILAN DAN HOSPITAL PAKAR
CMH SEREMBAN BAGI PENGANJURAN PROGRAM
BERASASKAN KESIHATAN**

Siti Syaida Sirat, Ahmad Husaini Mohamed & Jamil Mohamed Sapari

**PROGRAM UiTM ALUMNI FUN RUN 2023 CAWANGAN
NEGERI SEMBILAN**

*Asmahanim Binti Haji Mohamad Yusuf, Nur Hafizah Abdul Khalid, Nur Amirah Nabihah
Zainal Abidin, Fatin Aliyah Binti Hasan, Mohd Nur Fitri Bin Mohd Salim*

eISSN 2811-3802



9 7 7 2 8 1 1 3 8 0 0 8

Kembara Ilmu 'Cinta Bahasa Jawi' Ke Akademi JAWI Malaysia

MOHD ISLAH MOHD YUSOF, NURHAKIMAH MD. SALLEHUDDIN, KAMARUZAMAN ZALI @ GHAZALI & NIK MAHFUZH NIK MAT

Program kembara ilmu ini adalah program lawatan ilmiah yang telah berjaya dijalankan pada 8 April 2023 (Sabtu) dan aktiviti berlangsung dari jam 8.30 pagi sehingga 12 tengah hari di Akademi Jawi Malaysia, Bangi. Seramai 40 orang pelajar dan 3 orang pensyarah telah terlibat dalam lawatan ini. Program ini dijalankan secara kolaborasi antara Kelab Nadi Bahasa Arab Seremban 3 dan pensyarah-pensyarah Bahasa Arab APB Kampus Seremban untuk kali kedua. Pihak Akademi Jawi begitu komited dan mengalu-alukan kehadiran kami dengan menyusun tentatif dan lokasi/logistik dengan jayanya.

Tujuan lawatan ini adalah memberi pendedahan kepada para pelajar dan pensyarah tentang pembelajaran di lapangan berkaitan bidang bahasa jawi dan tulisan jawi secara sejarah dan asal usulnya. Lawatan ini juga dapat berkongsi proses membuat buku ilmiah dan dokumentari terutamanya dalam pembuatan buku-buku dengan tulisan jawi di kilang akademi tersebut, pembuatan kamus dan kitab tebal, bengkel asas tulis jawi secara hands on serta pameran koleksi buku-buku yang dijual.

Implikasi program ini diharapkan dapat menambahkan lagi pengetahuan serta kefahaman proses-proses dalam penghasilan buku-buku ilmiah dan dokumentari dikilang mereka sendiri bermula proses penulisan, pembukuan, penyemakan dan penjilidan. Peserta juga dapat mengetahui tentang ilmu asas bahasa jawi dengan menyertai bengkel asas jawi yang wajib dipelajari orang islam serta ianya perlu dipelihara pada masa akan datang.



Taklimat dan ceramah asas Bahasa Jawi/ Bengkel Asas Jawi



Taklimat sejarah asal usul Bahasa Jawi



Antara koleksi buku yang dibuat dipameran buku

Cadangan penambahbaikan adalah penyertaan ini boleh dilaksanakan secara menyeluruh semua pihak khususnya orang-orang islam akan kecintaan bahasa jawi yang merupakan identiti orang melayu islam. Setinggi-tinggi penghargaan kepada pihak Hal Ehwal Akademik (HEA) UiTM Kampus Seremban 3 telah meluluskan kertas kerja lawatan ilmiah ini bagi merealisasikan usaha ini. Kami berharap program ini akan disokong lagi pada masa akan datang.



Kilang proses buku di Akademi Jawi Malaysia